
Sprawozdanie burmistrza z działalności między sesjami, 
tj. od 31.03.2022 r. do 27.04.2022 r.

31 marca uczestniczyłem w walnym zebraniu LGD Krajna nad Notecią. Podsumowano rok
ubiegły  i  udzielono  absolutorium  Zarządowi.  Odbyła  się  promocja  książki  o  rękodzielnikach
z obszaru  działania  LGD  i  wystawa  zaproszonych  rękodzielników,  a  także  prezentacja  mapy
turystycznej.

5  kwietnia  w  siedzibie  Urzędu  Miasta  w  Wyrzysku  podpisałem  umowę  z  UMWW na
dofinansowanie zakupu drzew miododajnych na kwotę 15 840 zł. Drzewa te zostaną posadzone na
drodze gminnej Wysoka Wielka – Mościska (dz. 22 i 79) w miejsce wyciętych w bieżącym roku
topól. Posadzonych zostanie 110 zasodzonek lipy drobnolistnej.

6 kwietnia podpisałem umowę na zakup autobusu do przewozu osób niepełnosprawnych z
przedstawicielem firmy Polster Sp. z o.o. na kwotę 378 471 zł brutto. 

Uczestniczyłem w zebraniu wiejskim sołectwa Wysoka.

7 kwietnia wręczałem nagrody laureatom konkursu ortograficznego „O pióro Burmistrza”,
zorganizowanym przez Szkołę Podstawową im. Kard. S. Wyszyńskiego w Wysokiej.

12 kwietnia brałem udział w posiedzeniu komisji urbanistycznej. 

13 kwietnia dokonano odbioru robót w Jeziorkach Kosztowskich. Do wykonania zostało
wybudowanie  przyłączy  do przepompowni  (po  stronie  Enea  Operator)  a  następnie  podłączenie
pomp przez wykonawcę. 

14 i 15 kwietnia byłem na urlopie.

20 kwietnia brałem udział w zebraniu wiejskim w Wysoczce.

21  kwietnia  spotkałem  się  w  Pile  z  Kierownikiem  Delegatury  Wojewódzkiego  Urzędu
Ochrony Zabytków,  celem przekazania  wyjaśnień  do  zastrzeżeń  konserwatora  w projektowanej
uchwale dotyczącej zmiany planu przestrzennego w rejonie ul. Akacjowej i Św. Walentego.

Uczestniczyłem w zebraniu wiejskim sołectwa Tłukomy.

22 kwietnia uczestniczyłem w posiedzeniu Zarządu LGD Krajna nad Notecią.  Głównym
zadaniem w najbliższym czasie będzie opracowanie Lokalnej Strategii Działania, niezbędnej przy
pozyskiwaniu środków unijnych. Jako gmina włączymy się w jej tworzenie.

Wieczorem uczestniczyłem w  spotkaniu  autorskim Magdaleny  Chwaliszewskiej,  autorki
książki pt. „Opieka i pomoc”, opisującej dzieje budynku dawnego domu dziecka w Kijaszkowie.
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24  kwietnia  na  zaproszenie  Ośrodka  Upowszechniania  Kultury  miałem  przyjemność
wysłuchać znamienitego koncertu „Trzech tenorów”.

25 kwietnia uczestniczyłem we wspólnym posiedzeniu Komisji Rady.
Wieczorem spotkałem się z mieszkańcami wspólnoty mieszkaniowej w Kostrzynku, aby

wyjaśnić im procedurę podziału działki i przekazania gminie wydzielonej części z bramą w zespole
dworskim.

26 kwietnia spotkałem się z prezesem Wielkopolskiej  Akademii Nauki i Rozwoju celem
omówienia szczegółów sposobu opracowania Strategii  Rozwoju Gminy Wysoka. Dokument ten,
choć nie jest obowiązkowy, bardzo często jest  wymagany podczas aplikowania o środki unijne.
Gmina Wysoka nigdy takiego dokumentu nie posiadała, dlatego na przykład przy ubieganiu się
o dofinansowania przy poprzedniej perspektywie środków unijnych (2014-2020) z PROW trzeba
było opracowywać strategie dla każdej wsi osobno.

Uczestniczyłem w zebraniu wiejskim sołectwa Mościska.

27  kwietnia  uczestniczyłem  w  Poznaniu  w  walnym  zebraniu  Stowarzyszenia  Gmin
i Powiatów Wielkopolski.

Rozstrzygnięty został  przetarg na budowę kanalizacji  sanitarnej  i  wodociągowej we wsi
Mościska.  Złożone  zostały  4  oferty.  Najniższą  przedłożyła  firma  Usługowy  Zakład  Instalacji
Sanitarnych C.O. i Gaz Przemysław Wojciechowski – 4 298 000 zł. 

W poszukiwaniu źródeł sfinansowania wniosku sołtysa wsi Kijaszkowo o rozbudowę placu
zabaw, został złożony wniosek o grant do Polskich Sieci Elektroenergetycznych i darowiznę do
Polenergia Farma Wiatrowa Bądecz Sp. z o.o.

Trwa  odbiór  azbestu  od  mieszkańców.  Jeżeli  limit,  wynikający  z  podpisanej  umowy
z WFOŚiGW nie zostanie wyczerpany, wówczas ogłoszony zostanie kolejny nabór wniosków.

Burmistrz MiG Wysoka

Artur Kłysz
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